

SYNTHOGY PROMOTION REDEMPTION COUPON



Buy Ivory II Studio Grands and get a free Italian Grand download!

Purchase **Ivory II Studio Grands** (boxed or download) in October 2017 and receive **Ivory II Italian Grand** as a free download additionally from Synthogy.

At first please sign a user account here (if you do not yet own one):

<http://bestservice.de/registration>

Additionally a copy of your sales receipt (dated October 2017) along with this completed promo coupon must be submitted to Best Service to get your download link and serial number for the free Ivory II Italian Grand.

Please send an email to s.pletzer@bestservice.de, or by fax to +49 (0)89 4522892-10, or by letter post to

Best Service GmbH

Manzingerweg 9

Germany – 81241 Muenchen

November 3rd, 2017 latest!

=====



Kaufen Sie Ivory II Studio Grands und erhalten Sie zusätzlich ein kostenloses Ivory II Italian Grand als Download!

Wenn Sie Ivory II Studio Grands (Box oder Download) im Oktober 2017 erwerben, erhalten Sie zusätzlich ein Ivory II Italian Grand als kostenlosen Download von Synthogy.

Bitte registrieren Sie dafür zuerst ein Best Service Kundenkonto (falls Sie noch keines besitzen)

<http://bestservice.de/registration>

und senden Sie zusätzlich, bis spätestens 3. November 2017, eine Kopie ihres Kaufnachweises (Kaufdatum im Oktober 2017) zusammen mit diesem vollständig ausgefüllten Formular per Email an s.pletzer@bestservice.de, per Fax an 089 4522892-10, oder per Briefpost an

Best Service GmbH

Synthogy Distribution

Manzingerweg 9

DE – 81241 München

Sie erhalten dann schnellstmöglich den Download Link sowie die Seriennummer für das Ivory II Italian Grand.

=====

Please complete this area / Bitte alle Felder ausfüllen:

Full Name: _____

Studio Grands purchased at / gekauft bei: _____

Email Best Service Account / Kundenkonto : _____